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                                     48 sesji Rady Gminy  
 

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Piaski. 

 

Dnia 9 listopada 2023r. o godz. 10.00 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Piaski odbyło się wspólne posiedzenie 

Komisji Rady Gminy Piaski. W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych, Wójt Gminy Wiesław Glapka, Sekretarz 

Gminy Andrzej Konieczny, Skarbnik Gminy Bogumiła Sosnowska, Kierownik GOPS Violetta Kolendowicz, 

Samodzielny referent ds. GOK  Agnieszka Woźniak i Inspektor ds. GN Żaneta Langner.   

Po otwarciu obrad przystąpiono do analizowania projektów uchwał, które będą podejmowane na dzisiejszej sesji. 

Najpierw przystąpiono do analizowania uchwał dotyczące GOPS. Kierownik tej jednostki, Pani Violetta 

Kolendowicz omówiła projekty uchwał dotyczące :ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy Piaski w zakresie dożywiania dzieci i młodzieży” na lata 2024- 2028, w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego, w sprawie 

ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie posiłku 

lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich i szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. W trakcie omawiania 

projektów uchwał odpowiadała na pytania radnych. Uwag do projektów uchwał nie wniesiono.  

Następnie pracownik gminy, Pani Agnieszka Woźniak, która zajmuje się odpadami komunalnymi omówiła dwa 

projekty uchwał, które dotyczyły: określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Piaski, w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Piaski. W trakcie 

omawiania projektów uchwał odpowiadała na pytania radnych. Uwag do projektów uchwał nie wniesiono.  

Następnie Pani Żaneta Langnre, inspektor ds. rolnictwa i gospodarki nieruchomościami omówiła projekty uchwał, 

które dotyczą: zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. W trakcie omawiania projektów uchwał odpowiadała na pytania radnych. Uwag do 

projektów uchwał nie wniesiono.  

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy, Pani Bogumiła Sosnowska, która za pomocą slajdów przystąpiła do 

omawiania kolejnych projektów uchwał. Najpierw omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w 

budżecie gminy na 2023r. oraz projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2028 jak również odpowiadała na pytania radnych. Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Dalej Pani Skarbnik 

za pomocą slajdów przedstawiła proponowane stawki podatku na rok 2024. Dodała, że podatek od nieruchomości 

jest jednym z podstawowych źródeł dochodów własnych budżetu gminy, który przeznacza się na realizację zadań 

własnych. Ustalenie stawek podatku od nieruchomości na stosownym poziomie pozwoli na właściwe realizowanie 

zadań własnych gminy. Po dyskusji i analizowaniu proponowanych stawek radni zdecydowali 15% wzrost stawek 

podatku od nieruchomości na 2024r. w stosunku do stawek obowiązujących w 2023r. Trzynastu radnych 

zagłosowało za, jeden głos wstrzymujący.  Wysokość stawek podatku od środków transportowych na 2024r. 

wzrost o 11,08% w stosunku do stawek obowiązujących w 2023r. Za stawką głosowało  czternastu radnych. 

Natomiast podatek rolny zgodnie z komunikatem Prezesa GUS podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 

podatkowy 2024 stawka wynosiła 89,63 zł za 1dt. Jest to 21% wzrost do stawki obowiązującej do stawki w roku 

2023. W związku z czym Rada Gminy Piaski postanowiła obniżyć stawkę do kwoty 83,00 zł za 1dt co stanowi 

12,09% wzrostu w stosunku do roku 2023. Za taką stawką głosowało czternastu radnych.  

Następnie Wójt omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych. Dodał, że dochody z zajęcia pasa drogowego są naliczane na podstawie stawek z 2010r. i w 

związku z tym za zmianą wysokości tych stawek zagłosowali wszyscy obecni radni na posiedzeniu komisji.  

Następnie Pan Sekretarz omówił projekt uchwały dotyczący Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski 

z Organizacjami Pozarządowymi na 2024 rok. Dodał, że przyjmując roczny program współpracy Gmina Piaski 

chce zaspokoić potrzeby społeczne mieszkańców oraz wzmocnić rozwój społeczeństwa obywatelskiego poprzez 

umacnianie partnerstwa pomiędzy gminą a organizacjami, a także zaangażować mieszkańców w rozwój wspólnoty 

lokalnej. Następnie omówił projekt uchwały dotyczący budowy ciągu pieszo – rowerowego przy DK nr 12 na 

odcinku Gostyń – Piaski jak również odpowiadał na pytania radnych.  



W wolnych głosach i wnioskach poruszano następujące sprawy: Pan Wójt poinformował radnych, że jest w trakcie 

uzgodnień terminu spotkania radnych na temat DK 12, dodał również, że droga dojazdowa do strefy gospodarczej 

w Grabonogu zostanie poszerzona.  

Radna Beata Tyrakowska – uzupełnić pobocza na drodze do leśniczówki.  

Radny Dariusz Naskręt – na ul. Szkolnej poprawiono studzienki, czy poprawiał firma wykonująca to zadanie. 

Wójt odpowiedział, że tak.  

Radny Marcin Porzucek zwrócił uwagę, że na ul. Drzęczewskiej pry wyjeździe z parkingu szkolnego drzewo które 

tam rośnie bardzo ogranicza widoczność. Pan Wójt uznał, że należy wystąpić do WIOŚ o usunięcie drzewa a 

pozostały poobcinać.  

Radna, Pani Sarbinowska – droga powiatowa Strzelce Wielkie – Taniecznica bardzo dziurawa, słabe połatanie 

dziur.     

Radna, Pani Hanna Powicka – zapadnięta trylinka, dość duże wgłębienia na ul. 27 Grudnia w Piaskach. 

Przypomniała również o złym stanie ul. Chrobrego w Piaskach.  

Radny Dariusz Naskręt – czy coś wiadomo kto naprawi zagłębienia w kostce na wjeździe do 4 Garów w Piaskach. 

Pan Wójt odpowiedział, naprawy dokona ZUK w Piaskach.  

Pan Wójt poinformował, że została podpisana  z wykonawcą umowa na realizację inwestycji termomodernizacji 

budynku oświatowego w gminie. Wykonawca Zakład JAN BUD Janusz Piskorski Zalesie Wielkie. Poinformował 

również, że został ogłoszony przetarg na ul. Nerii w Piaskach i na boiska sportowe w Szelejewie i w Bodzewie. 

Dodał, że została zakończona modernizacja remizy i świetlicy w Bodzewie. Jak również jest opracowywana 

dokumentacja na budynek świetlicy w Lipiu.  

Pani radna, Dagmara Rucińska – naprawić spore ubytki betonu przy studzience przy placu zabaw w Michałowie.  

Przewodniczący Rady, Pan Bernard Dorsz poinformował o przygotowaniu przez poszczególne komisje planów 

pracy na I kwartał 2024r.  

Na tym posiedzenie zakończono.   

 

Przewodnicząca posiedzenia  

Maria Wesołek  

 

 

 

 


